

「賽馬會大熊貓探索之旅」活動聲明書 (只適用於再次申請的學校)
“Jockey Club PANDAstic Discovery Adventure” Declaration (Applicable only to schools reapplying)

本活動由香港賽馬會慈善信託基金捐助
The programme is supported by The Hong Kong Jockey Club Charities Trust

學校名稱 School Name : _____

活動負責人姓名 Name of Programme in-charge : _____

參加者聲明 Participant Declaration

本人代表以上學校再次申請參加香港海洋公園活動「賽馬會大熊貓探索之旅」，僅此聲明及同意下列條款及細則：

I, on behalf of the above-named school, hereby **re-apply** for the programme “Jockey Club PANDAstic Discovery Adventure”. I declare and agree the following terms and conditions:

1. 為了確保更多學生能參與此次活動，本人謹此確認，所有參與活動的學生均為首次參與此活動。
To ensure more students can participate in this programme, I confirm that all participating students are joining this programme for **the first time**.
2. 本人明白香港海洋公園有權要求參加者於活動日出示有效學生身份證明文件以作入場之用。
I acknowledge that Ocean Park Hong Kong has the right to request the participants to present valid student identity cards for admission on the visit day.
3. 本人謹此聲明在本表格內所填報的資料，據本人所知及所信，均屬真確無訛。
I declare that the information given by me in this application is true and correct to the best of my knowledge and belief.
4. 本人明白如提供任何虛假或不正確的資料可引致本人的申請無效，或香港海洋公園可能無法處理。
I understand that any false or untrue information supplied can lead to my application being disqualified, or being not processed by Ocean Park Hong Kong.

活動負責人簽署及學校蓋章

Programme in-charge

Signature with School Chop : _____

日期 Date : _____ / _____ / _____

(日 / 月 / 年)
(dd/mm/yy)